
ORGAINIZIRANO IN USTVARJALNO
Sredi novembra so se sestali člani občmske konference ZKS na 24.

seji. Beseda je lekla o razvoju m delovanju komunalnega sfetema v
LjuMjani. Uvodne misli v razpravo je podala izvršna sekretarka Nika
Modic.

Občinska konferenca ZKS je
že pred letom dni obravnavala
naloge ZK v političnem sistemu
socialističnega samoupravljanja
in se istočasno posvetila proble-
mom pri razvoju in delovanju
komunalnegasistema. Pritemse
je osredotočila predvsem naure-
sničevanje delegatskega sistema,
samoupravno preobrazbo in
preoblikovanje KS, delovanje
družbenopolitičnih zborov in
uresničevanje frontne vloge
SZDL. Konferenca je že tedaj
sprejelasklepeskonkretnimi na-
logami. Zato je sedaj Nika
Modic opozorila, da ne kaže v

razpravi ponavljati že znana sta-
lišča, ampak naj vsak iz svojih iz-
kušenj kritično oceni, v čem smo
uspeli preseči dosedanje neučin-
kovite akcije in s kakšnimi neja-
snostmi ali celo odporom se sre-
čujemo v vsakodnevni praksi.
Posebno pozornost je posvetila
razvoju občin in mesta kot sa-
moupravnih družbenopolitičnih
skupnosti in podčrtala. da ima pri
tem ključni pomen zagotavljunje
odločilne vloge delavcev v toz-
dih, delovnih ljudi in občanov v
KS na celotni pvoces samou-
pravnegu in političnega odloča,-
nja. Preveriti velju, kje smo pri
izvajanju in uresničevanju spre-

jetih nalog in zastaviti v pripra-
vah za 9. kongres vse site za ure-
sničitev tistih sklepov, ki smo j3w

sicer sprejeli, pa v njihovih izva-
yanjih zaostajamo.
& Nadaljevanje na 2. strani



(Nadaljevanje s 1. strani)
Glede preoblikovanja KS

je dejala: Podane so možnosti
za širjenje kroga aktivnosti
delovnih Ijudi in občanov, za
neposrednejše odločanje kra-
janov, utrjevanje delegat-
skega sistema; povečane so
možnosti za izražanje samou-
pravnih interesov občanov, za
graditev pristnejših medčlo-
veških odnosov in za učinko-
vitejše reševanje komunal-
nih, stanovanjskih in drugih
interesovobčanov. Uspešnost
vsebinskega preob likovan ja
bo predvsem odvisna od ra-
zvoja družbenoekonomskih
odnosov, od naše organizira-
nosti in pripravljenosti za
delo.

Kritično je Nika Modic ocenila
delovanje občinskih upravnih or-
ganov in ugolovila, da se le-ti niso
uspeli povsem povezati z ozdi pri
sprotnem reševanju družbenogo-
spodarskih problemov in da še
vedno dajejo v premajhni meri
pobude in nudijo preskromno
strokovno pomoč pri družbe-
nem dogovarjanju in samou-
pravnem sprazumevanju.

Pri samoupravni preobrazbi
združenega dela smo dosegli pre-
cejSnje rezultale, a večjo pozor-
nost moramo sedaj nameniti ure-
sničevanju pravic dela z družbe-
nimi sredstvi. Oiiločneje moramo
presegati tendence in prakso za-
piranja v tozde in se nenehno pri-
zadevati za krepitev odnosov sa-
moupravnega zdruievanja dela
in sredstev tozdov v delovnih or-
ganizacijah.

Ne nazadnje pa je treba preu-
čiti kadrovski sestav in na podlagi
kritične analize njih dosedanjega
dela sprožiti iniciative za kadrov-
ske dopolnitve, da bi dosegli ko-
lekiivno zasnovo posameznih or-
ganov in večjo usklajenost njiho
vega delovanja.

Kvalitetnejše delo vseh kolek-
tivnih organo\ pa je pogoj, da
uresničimo zastavljene naloge
gospodarske stabilizacije ob pre-
seganju slabosti, ki smo jih ugo-
tovili v delovanju komunalnega

sistema tako v občini kot v mestu.
Številni razpravljavci so dopol-

njevali uvodno razpravo zlasti z
tigotovitvami glede stanovanj-
skega gospodarstva in komu-
nalne dejavnosti, kjer so v gra-
divu MK 7.KS pogrešali jasnih
razvojnih usmeritev.

Marjan Moškrič se je vprašal.
če imamo v Ljubljani pojave lo-
kalizma in kakšni so njihovi vplivi
na delovanje in funkcioniranje
komunalnega sistema. pa nada-
Ijeval: Mislim. da takšni pojavi
obstajajo in včasih odigrajo celo
pomembno vlogo. Tudi v občini
jih imamo, med posamezniki v
KS, pa tudi znotraj KS. Nekateri
mislijo. da gojijo lokalizem funk-
cionarji v občini in KS. \z tega
izhajajo ludi tnnenja. da bi loka-
lizma sploh ne bilo. če bi »pore-
zali nekaj glav«. Resnica je
druga: lokalizem izhaja izstopnje
ekonomske razvitosti oziroma
nerazvitosti. Pogojujeta ga. vča-
sih čisto podzavestno, potreba in
želja za odpravo slabosti in po-
manjkljivosti. 7ato velja govoriti
v Ljubljani o lokalizmu območij,
ki so zaradi objektivnih zgodo-
vinskih in geografskih dejstev ra-
zlično razvita. Načelno stališče,
da se moramo v Ljubljani boje-
vati in stremeti k postopnemu
izenačevanju občanov našega
mesta, je težko uresničljivo. ker
nihče ni dovolj razvit in vsjko
območje ima številne nerešene
probleme.

Predsednik občinske konfe-
rence Z.K Dino Kodarin je posre-
doval konferenci stališča mest-
nega komiteja o pomembnih
družbenopolitičnih problemih.
Nato je konferenca sprejela .
katere kadrovske spremembe.
ker zaradi objektivnih vzrokov
nekateri člani konference in uje-
nih organov ne morejo izvrševati
vseh zadolžitev. 7a nova izvršna
sekretarja občinNkc konference
sta bila izvoljena Marjan Dragar
za piKlroč je političnega sistema in
Stane Jalovec za SLO in DS.

Na konferenci so tudi potrdili
predlagano ustanovitev dvch
novih osnovnih orgunizacij /*K.
in sicer v Tektumu in OŠ Le&-
polda Mačka-Boruta. ŠAL


